

فيسكوفلو أكياس

ن- أسيتيل-ل- سيستين
بروميليز (سيرازيمز®)
فيتامين ج والريبوفلافين

حبيبات للتعليق الفموي
مع فركتوز ومحلي

20 كيس 3 غرام لكل منهم

المكونات:

أن- أسيتيل-ل- السيستين. فيتامين ج (ل- حمض الاسكوربيك)؛ الروائح. المحمض: حمض الستريك.
(بروميليز سيرازيمز® - انزيم محلل بروتين مستمد من خمير مالتودسترينز)
عامل مضاد - التكتل: ثاني أكسيد السيليكون؛ عوامل التجميع: هيدروكسي ميثيل السيليلوز،
مايكروكريستالين السيليلوز، محليات، أسيسولفام ك، فيتامين ب 2 (الريبوفلافين).

العبوة ومحتوياتها

20 كيس، يحتوي كل منها على 3 غرام من حبيبات تُؤخذ عن طريق الفم

دواعي الاستعمال:

يحتوي فيسكوفلو على ن - أسيتيل -ل- سيستين المرتبطة ببروميليز (سيرازيمز® ، انزيم محلل بروتين مستمد
من التخمير المتحكم به للمالتوديكسترين عن طريق الرشاشيات أوريذاي والرشاشيات ميلوس)، مع فيتامين ج
والريبوفلافين، مفيدة لمساعدة وحماية الخلايا من الأكسدة على التوالي، والمساهمة في كفاءة الجهاز المناعي
ودعم الوظيفة الصحية للأغشية المخاطية.

الجرعة الموصى بها

الأطفال < 3 سنوات: كيس واحد يوميا

الكبار: كيسين يوميا

تحذيرات: لا تعطي فيسكوفلو للأطفال دون سن 3 سنوات من العمر. لا تتجاوز الجرعة الموصى بها يوميا

احفظ الدواء بعيدا عن متناول الأطفال

المكملات لا يقصد بها أن تكون بديلا عن نظام غذائي متوازن ومتنوع وصحي.

شروط التخزين: لا تخزن فوق 30 درجة مئوية، وتجنب تعريض الدواء لمصادر الحرارة المحلية والرطوبة

يشير تاريخ انتهاء الصلاحية إلى المنتج الغير مفتوح و المُخزّن بشكل صحيح

ملاحظة: وجود بقايا لون داكن في الدواء لا تشير إلى تغيير طرأ على المنتج

مصنع من قبل: اس.اس.أي.تي.س ر ل - إيطاليا

حصريا ل: فارما لاين ، ميلان - إيطاليا

سيرازيمز® هي علامة تجارية مسجلة للشركة الوطنية للأنزيم

VISCOFLU *sachets*

N-acetyl-L-cysteine
promelase (Serrazimes®)
vitamin C and riboflavin

granules for oral suspension
with fructose and sweetener

20 sachets of 3 g each

Ingredients:

fructose; N-acetyl-L-cysteine; vitamin C (L-ascorbic acid); aromas; acidifier: citric acid; promelase (Serrazimes® - proteolytic enzyme from fermented maltodextrines).

Anti-caking agent: silicon dioxide; bulking agents: hydroxypropylmethylcellulose, microcrystalline cellulose; sweetener: acesulfame K; vitamin B2 (riboflavin).

Packaging and content:

20 sachets, each containing 3 g of granules for oral suspension.

Indications:

VISCOFLU contains N-acetyl-L-cysteine associated to promelase (Serrazimes®, proteolytic enzyme derived from the controlled fermentation of maltodextrin through *Aspergillus oryzae* and *Aspergillus melleus*), with vitamin C and riboflavin, useful to help and protect cells from oxidative stress and, respectively, to contribute to the efficiency of the immune system and to support the correct function of mucous membranes.

Recommended dose:

Children > 3 years old: 1 sachet per day.

Adults: 2 sachets per day.

Warnings: do not give **VISCOFLU** to children under 3 years old. Do not exceed the recommended dose per day. Keep out the reach of children.

Supplements are not intended as a substitute for a balanced and varied diet and a healthy lifestyle.

Storage conditions: Do not store above 30°C, avoid exposure to localized heat sources and humidity. The expiry date refers to the product unopened, properly stored.

Notice: the presence of dark-colored residues in the suspension does not indicate an alteration of the product.

Manufactured by: S.I.I.T S.r.l, Italy

Exclusively for: Pharma Line S.r.l., Via Bertani, 2 Milan, Italy

Serrazimes® is a registered trademark of National Enzyme Company